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Protokół nr 20/2017 
z  posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji  

Rady Gminy  Poczesna  z dnia 20 marca 2017 roku. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności. 
Porządek  posiedzenia: 
 

1. Analiza stanu bezpieczeństwa dzieci i młodzieży na terenie gminy Poczesna. 
2. Analiza i ocena działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za 2016r. 

Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za 
2016 r. 
Analiza planu pracy Gminnej Biblioteki Publicznej na rok 2017. 

3. Omówienie materiałów na XXV Sesję Rady Gminy Poczesna. 
4. Sprawy różne. 

 
Ad. 1 
 
Analizę stanu bezpieczeństwa dzieci i młodzieży na terenie gminy Poczesna, omówił 
Wójt Krzysztof Ujma. 
 
Ad. 2 
 
Sprawozdanie z działalności  Gminnej Biblioteki Publicznej  w Poczesnej omówiła 

Dyrektor Jolanta Szczepanik. 

Sprawozdanie finansowe Gminnej Biblioteki Publicznej w Poczesnej przedstawił 

Główny księgowy, Marcin Huras. 

 

Głos zabierali: 

- Iwona Choła odczytała pismo Dyrektora Biblioteki Śląskiej, w którym bardzo 

pozytywnie oceniona została praca Gminnej Biblioteki Publicznej w Poczesnej,  

a także w imieniu Komisji podziękowała za pracę i ciągły rozwój Biblioteki. 

 

- Teresa Chałupka pogratulowała I miejsca w rankingu działalności Bibliotek na 

terenie Województwa Śląskiego. 

 

Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad. 3 
 
Punkt 6 i 7 porządku obrad XXV Sesji Rady Gminy, przedstawiła kierownik SAPO, 

Pani Grażyna Rakowska.tj.:  

- projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego w Gminie Poczesna,  

- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 198/XXIV/17 Rady Gminy Poczesna  

z dnia 9 lutego 2017r. w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzajów 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów obowiązujących na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych na terenie Gminy Poczesna. 
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Głosu nikt nie zabrał. 

Na tym dyskusję zakończono. 
 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2016 roku przedstawiła Sekretarz gminy, Renata Smędzik. 

 

Głosu nikt nie zabrał. 

 

Na tym dyskusje zakończono. 
 

Ad.4 

Głosu nikt nie zabrał. 

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie.                                                                                            

          

                    Przewodnicząca  

  Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

    Protokół sporządziła:                                                           Iwona Choła                                           

       Joanna Ociepa 

 


